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ACTA NÚM. 1/2024 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DE L’AUDIÈNCIA PÚBLICA DE L’ESTAT DEL 
DISTRICTE DE LES CORTS DE L’AJUNTAMENT DE BARCELONA 

 
 

A Barcelona, el dia 27 de febrer de 2024 i essent les 17.30 hores, es reuneix en sessió 
presencial, l’Audiència Pública de l’Estat del Districte de les Corts a la sala de plens de la 
seu, ubicada a la plaça Comas, 18, planta soterrani 1, sota la presidència del regidor 
president, l’Il·lustríssim Senyor Juan Milián Querol, regidor president del Consell del 
Districte, i l’assistència de l’Il·lustríssim senyor David Escudé Rodríguez, regidor del Districte 
de les Corts. També es troba present la gerent del Districte, la senyora Yolanda Hernández 

Darnes assistida pel secretari que subscriu, el senyor Amadeo Silva Gómez. 
 
Es troben presents els consellers i les conselleres senyors i senyores Manuel Becerra 
Hormigo, Irene Morales Morales, Mireia Garrido Garcia, Ivan Condés Sangenís, Maria 
Asunción González Mestre, Cristina Company Fontané, Paula Moyano Ramón, Jordi Guillén 
Sarrat. Mario Fco. Campelo Castro. Així mateix es troba present la Directora del Serveis a 
les Persones i Territori la Sra. Iria García Labandeira. 
 
 
El president, senyor Juan Milián, obre la sessió. 
 
1ª intervenció: La senyora Tere Monteoliva dóna les gràcies a la senyora Fernández i a la 
senyora Hernández pel tracte rebut amb els problemes de la primera fase de la Colònia 
Castells. Comenta que hi han uns delinqüents desnonats i reallotjats que li han destrossat el 
vehicle. També comenta que hi ha un altre tema urgent que és l’accés al jardí interior. 
Expressa la seva sensació de completa inseguretat i demana que s’actuï.  
Comenta també que a l’Institut Municipal li han dit que la 1ª fase la porta INCASOL i s’està 
abonant l’IBI i la resta de fases les porta l’IMAP i no estant abonant l’IBI. Ho troba molt injust. 
La gerent del districte, senyora Yolanda Hernández, comenta que estan fent seguiment de 
tots els temes amb la senyora Grisela Fernández de l’IMAP, amb Guàrdia Urbana i amb 
Mossos d’Esquadra. 
 
2ª intervenció: El senyor Lluís Sanglas es queixa del fet que el passat dia 11, a causa d’un 
permís d’ enregistrament, es va tallar l’Avinguda Pedralbes tot el dia i va quedar tota bruta. 
D’altra banda comenta que ara la gent surt més a passejar i es queixa de la manca de 
civisme dels propietaris de gossos, dels patinets i de les bicicletes. 
Respon el regidor, senyor David Escudé que els permisos per enregistraments els atorga la 
Guàrdia Urbana i que tant pel que fa per l’excés de temps d’enregistrament com pel que fa a 
la neteja, són ells els que han de fer les reclamacions pertinents. També si s’ha donat 
negligència per part de l’empresa. 
Pel que fa a la qüestió dels gossos, comenta que la Guàrdia Urbana, en el marc del Pla 
Endreça, està a l’aguait del tema.  
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3ª intervenció: La senyora Felisa Marco comenta que el dia anterior, la sala va estar plena 
de ciutadans en demanda de la cobertura del cinturó. 
Demana: 

- que s’elimini la pintada de la façana de Santa Tecla. 

- que els carrils bici no es situïn entre el carril bus i la parada del bus. És un perill. 

- que no es tallin més arbres perquè així es malmet encara més la qualitat de l’aire. 

Comenta que per la Ronda Joan XXII amb prou feines pot passar-hi un cotxe a causa de les 
obres del Barça. 
Manifesta que no volen cap mena de festival al districte perquè deterioren els jardins. 
Dóna les gràcies per la retirada dels focus de les obres del Barça que molestaven els veïns i 
veïnes. 
Explica com milloraria el districte el cobriment de la Ronda del Mig. 
El regidor, senyor David Escudé, comenta que prenen nota del tema de la pintada i de tota 
la resta. 
Pel que fa a la Ronda del Mig, comenta que van fer una esmena perquè consideren que el 
projecte s’hauria d’executar en dues fases. 
 
4ª intervenció: La senyora Anna Ramon demana que es prenguin mesures per minimitzar els 
sorolls de les obres del Barça que no permeten el descans als veïns i veïnes. 
Pel que fa a les festes populars reivindica el dret de gaudi dels veïns i veïnes del barri 
perquè sembla que avui en dia tot molesta. 
Comenta que a les obres de la Residència Benavent, no ha aparegut ningú a fer les cates. 
Volen saber com està el tema. 
Pregunta on aniran el horts. 
El regidor, senyor David Escudé, comenta que el tema del Barça s’ha d’anar treballant. 
La gerent del districte, senyora Yolanda Hernández, explica que pel tema dels sondatges 
només manca un document a presentar i pel que fa als horts, si no hi ha cap canvi, han 
d’anar davant del pàrquing. 
El regidor, senyor David Escudé, comenta que els arbres no es tallen gratuïtament sinó que 
es fa perquè estan malalts. Ara no es planta res perquè a causa de la sequera no té sentit 
fer-ho. 
 
5ª intervenció: La senyora Anna Ramon demana com està el tancament dels Jardins 
Bacardí. 
El regidor, senyor David Escudé, comenta que en prenen nota i que donaran una resposta 
més acurada més endavant. 
 
 

Finalment, el president agraeix totes les intervencions, s’acomiada de les persones 

assistents i, no havent-hi més intervencions ni preguntes i essent les 18:04 h hores, aixeca 
la sessió, la qual cosa certifico. 
 
 
 

Vist i plau 
 El president      El secretari 
 
 
 
 
 
 Juan Milián Querol          Amadeo Silva Gómez 
 


